

مجلة التربية . مجلة علمية مُحَكِّمة

Al-Azhar University





A Peer-Reviewed Journal

فيهذاالعدد

الأداء التفاضلي لمفردات اختبار ستيرنبرج للقدرات الثلاثية في ضوء نظرية الاستجابة للمفردة والتحليل العاملي

تخطيط تعاقب القيادات الأكاديمية بجامعة الأزهر في ضوء متطلبات التحول الرقمي رؤية مستقبلية.

دور المجلس القومي للمرأة في تحقيق الحماية الاجتماعية للمرأة الصعيدية.

توظيف تقنية الواقع المعزز في تنمية التفكير الإبداعي عند طفل الروضة كما تدركها معلمات المرحلة.

تحليل نصوص الاستماع في مقررات لغتي بالصفوف الأولية في ضوء مهارات الفهم الاستماعي.

تصور مقترح من منظور الممارسة العامة في الخدمة الاجتماعية لتعزيز المهارات التخطيطية للأخصائيين ...

معوِّقات تسجيل المقررات الدراسية في ضوء عدد الساعات والتخصص الدراسي من وجهة نظر طالبات...

دراسة تأثير تطبيق نظام الفصول الدراسية الثلاث على الأداء الأكاديمي للطالبات في مؤسسات التعليم العالى .

مراجعة منهجية لاستخدامات وتحديات ChatGPT في التعليم.

متطلبات الصحم التنظيميم للحد من مشكلات التدريب الميداني لطلاب الخدمم الاجتماعيم.

استراتيجية مقترحة لتنمية وعي الشباب الجامعي بقضايا التنمية المستدامة.

فاعلية برنامج قائم على التعلم المستند إلى الدماغ في تنمية بعض مهارات إدارة الأزمات لدى طالبات معلمات ...

الأثار المترتبة على جريمة القتل من وجهة نظر أرباب الأسر في المجتمع الاردني.

العدد -201-الجزء الثاني/ رجب 1445هـ - يناير2024م

ISSN (online) 1110-323 ISSN (print) 1110-323X

In This issue

Differential Item Functioning of Sternberg Triarchic Abilities Test in light of Item Response ...

Planning Academic Leaders Succession at Al-Azhar University Based on Requirements of Digital ...

The Role of The National Council for Women in Achieving Social Protection for Upper Egypt ...

Employing Augmented Reality Technology in Developing Children's Creative Thinking as ...

Analysis of Listening Texts in Language Courses in The Primary Grades in Light of Listening ...

A Proposed Initiative from the Perspective of General Practice in Social Work to Enhance ...

Obstacles to Registering Courses in Light of The Number of Hours and Academic Specialization ...

Studying the Impact of Implementing the Tri-Semester System on the Academic Performance ...

A Systematic Review of The Uses and Challenges of ChatGPT in Education.

Organizational health requirements to reduce field training problems for social work students.

Psychological Resilience and Social Support as Predictors of the Meaning of Life among ...

A Proposed Strategy to Develop University Youth's Awareness of Sustainable Development Issues.

The Effectiveness of a Brain-Based Learning Program for Developing some Crises Management ...

The consequences of murder from the perspective of Jordanian family heads.

Issue201-Part2/Rajab-1445 A.H.-January-2024A.D

